



Coalition For A Better Chinese American Community 華埠更好團結聯盟

October 29, 2020

To the Illinois Department of Public Health:

I write on behalf of the Coalition for a Better Chinese American Community (CBCAC), a community planning and policy advocacy organization based in Chicago's Chinatown. CBCAC opposes the closing of Mercy Hospital and Medical Center and urges Governor Pritzker and the Illinois Department of Public Health to seek the financial and operational resources necessary to enable Mercy Hospital to continue to serve the residents of the Near South Side.

According to Mercy Hospital's 2016-2018 Community Health Needs Assessment Implementation Strategy Report, the hospital serves a diverse population of patients: 56% African American, 26% Caucasians, 16% Hispanic, and more than 2.4% Asian. Between 80% and 90% of the population served by Mercy are economically challenged, underserved, underprivileged, and typically uninsured. The 2.4% figure belies the fact that with its proximity to Chinatown, Mercy is the preferred hospital for many of the typically Limited English Proficiency, low income immigrant families in Chinatown for the past two or three generations. Mercy is also one of a few hospitals and clinics that have Chinese-speaking medical and administrative staff equipped to provide linguistically and culturally appropriate care to the Chinatown community.

With the impending closure of Cook County's Near South Clinic, which also sees a fair number of low-income, Chinese-speaking patients, many Chinese American residents in the Near South area will have to travel longer distances to seek primary and specialty care. Many Chinatown residents are understandably concerned. CBCAC circulated a petition in the heart of Chinatown on Saturday, October 14, 2020 and collected a total of 187 signatures in approximately two hours. The 19 pages of signatures are attached.

Sincerely,

Executive Director, Coalition for a Better Chinese American Community



info@cbcacchicago.org

2301 S. Archer Ave, Suite 1, Chicago, Illinois 60616

www.cbcacchicago.org



Petition to Stop Mercy Hospital from Closing

Mercy Hospital opened in 1852 and is Chicago's oldest hospital. Many Chinese American families living in and near Chinatown have used Mercy Hospital over the years because it is the closest hospital to Chinatown and has Chinese-speaking medical and administrative staff. In July, the Hospital announced that it will close by May 2021. We want to stop Mercy Hospital from closing.

慈爱医院开办于1852年，是芝加哥历史最悠久的医院。多年来，众多居住在唐人街和附近的华人家庭都在慈爱医院接受服务，因为它是离唐人街最近的医院，并有讲中文的医疗和行政职员。慈爱医院7月时宣布会将在2021年5月前关闭，我们不希望慈爱医院关闭。

Name 姓名	Date 日期	Signature 签名	Phone number 电话号码
TIN CUI MEI	10/24/ 2020	Tin Cui mei	
FENG SHUANG	10/24/ 2020	FENG SHUANG LI	
	10/24/ 2020	Xiao huan Jia	
HUI FLOO	10/24/ 2020	HUI F LOO	
CHI XIANG	10/24/ 2020	CHI XIANG LAO	
SHAN CHENG	10/24/ 2020	SHAN CHENG	
林川欣	10/24/ 2020		
YAO GUANG YAN	10/24/ 2020	YAO GUANG YAN	
	10/24/ 2020		
	10/24/ 2020		



Petition to Stop Mercy Hospital from Closing

Mercy Hospital opened in 1852 and is Chicago's oldest hospital. Many Chinese American families living in and near Chinatown have used Mercy Hospital over the years because it is the closest hospital to Chinatown and has Chinese-speaking medical and administrative staff. In July, the Hospital announced that it will close by May 2021. We want to stop Mercy Hospital from closing.

慈爱医院开办于1852年，是芝加哥历史最悠久的医院。多年来，众多居住在唐人街和附近的华人家庭都在慈爱医院接受服务，因为它是离唐人街最近的医院，并有讲中文的医疗和行政职员。慈爱医院7月时宣布会将在2021年5月前关闭，我们不希望慈爱医院关闭。

Name 姓名	Date 日期	Signature 签名	Phone number 电话号码
YING KIT CHIU	10/24/ 2020		
XU EGI MU	10/24/ 2020		
JIAN PING ZHANG	10/24/ 2020		
Shao Shu fen	10/24/ 2020		
Kui zi shang	10/24/ 2020		
Chun mei Tam	10/24/ 2020		
wanlian Liu	10/24/ 2020		
Karen Lee	10/24/ 2020		
Ming Lee	10/24/ 2020		
	10/24/ 2020		



Coalition For A Better
Chinese American
Community 華埠更好發展聯盟

Petition to Stop Mercy Hospital from Closing

Mercy Hospital opened in 1852 and is Chicago's oldest hospital. Many Chinese American families living in and near Chinatown have used Mercy Hospital over the years because it is the closest hospital to Chinatown and has Chinese-speaking medical and administrative staff. In July, the Hospital announced that it will close by May 2021. We want to stop Mercy Hospital from closing.

慈爱医院开办于1852年，是芝加哥历史最悠久的医院。多年来，众多居住在唐人街和附近的华人家庭都在慈爱医院接受服务，因为它是离唐人街最近的医院，并有讲中文的医疗和行政职员。慈爱医院7月时宣布会将在2021年5月前关闭，我们不希望慈爱医院关闭。

Name 姓名	Date 日期	Signature 签名	Phone number 电话号码
Hua Yu	10/24/ 2020	Hua Yu	
Xiaolong Yu	10/24/ 2020	Xiaolong Yu	
Xuan Yu	10/24/ 2020	Xuan Yu	
Yu Wei Li	10/24/ 2020	Yu wei li	
XU, M	10/24/ 2020	XU, M.	
Yu Ai Wu	10/24/ 2020	Yu AI Wu	
Wang Yi	10/24/ 2020	Wang Yi	
QIZHENMEI	10/24/ 2020	QIZHENMEI	
HOOXIANBANG	10/24/ 2020	HOOXIANBANG	
XIU YU	10/24/ 2020		



Petition to Stop Mercy Hospital from Closing

Mercy Hospital opened in 1852 and is Chicago's oldest hospital. Many Chinese American families living in and near Chinatown have used Mercy Hospital over the years because it is the closest hospital to Chinatown and has Chinese-speaking medical and administrative staff. In July, the Hospital announced that it will close by May 2021. We want to stop Mercy Hospital from closing.

慈爱医院开办于1852年，是芝加哥历史最悠久的医院。多年来，众多居住在唐人街和附近的华人家庭都在慈爱医院接受服务，因为它是离唐人街最近的医院，并有讲中文的医疗和行政职员。慈爱医院7月时宣布会将在2021年5月前关闭，我们不希望慈爱医院关闭。

Name 姓名	Date 日期	Signature 签名	Phone number 电话号码
Jiang	10/24/ 2020	ZHU	
Yu	10/24/ 2020	CHAN CHEN	
SHI	10/24/ 2020	SUONG HUONG	
WU	10/24/ 2020	FEI ZHEN	
JIANG XING RONG	10/24/ 2020	XING RONG	
	10/24/ 2020	LAI QUN RONG	
Qiu Chen	10/24/ 2020	Qiu Chen	
YU YI HO	10/24/ 2020	YU YI HO	
ZHEO MIU Q	10/24/ 2020	MU Q ZHEO	
TAN YUAN	10/24/ 2020	TAN YUAN	



Petition to Stop Mercy Hospital from Closing

Mercy Hospital opened in 1852 and is Chicago's oldest hospital. Many Chinese American families living in and near Chinatown have used Mercy Hospital over the years because it is the closest hospital to Chinatown and has Chinese-speaking medical and administrative staff. In July, the Hospital announced that it will close by May 2021. We want to stop Mercy Hospital from closing.

慈爱医院开办于1852年，是芝加哥历史最悠久的医院。多年来，众多居住在唐人街和附近的华人家庭都在慈爱医院接受服务，因为它是离唐人街最近的医院，并有讲中文的医疗和行政职员。慈爱医院7月时宣布会将在2021年5月前关闭，我们不希望慈爱医院关闭。

Name 姓名	Date 日期	Signature 签名	Phone number 电话号码
Mimi	10/24/ 2020	Mimikwan	
Changjun	10/24/ 2020	Changjun	
Shen Jun Tong	10/24/ 2020	Shen Jun Tong	
Jina Kast	10/24/ 2020	Jina Kast	
Nicole Berkstresser	10/24/ 2020	Nicole	
Ai Ping Huang	10/24/ 2020	Ai Ping Huang	
Jin Hock Lian	10/24/ 2020	Jin Hock Lian	
Suzif Jey	10/24/ 2020	Suzif Jey	
Margaret	10/24/ 2020	Margaret	
Peinongchen	10/24/ 2020	Peinongchen	



Petition to Stop Mercy Hospital from Closing

Mercy Hospital opened in 1852 and is Chicago's oldest hospital. Many Chinese American families living in and near Chinatown have used Mercy Hospital over the years because it is the closest hospital to Chinatown and has Chinese-speaking medical and administrative staff. In July, the Hospital announced that it will close by May 2021. We want to stop Mercy Hospital from closing.

慈爱医院开办于1852年，是芝加哥历史最悠久的医院。多年来，众多居住在唐人街和附近的华人家庭都在慈爱医院接受服务，因为它是离唐人街最近的医院，并有讲中文的医疗和行政职员。慈爱医院7月时宣布会将在2021年5月前关闭，我们不希望慈爱医院关闭。

Name 姓名	Date 日期	Signature 签名	Phone number 电话号码
Li Hua Mei	10/24/ 2020	Li Hua Mei	
Zhouhua	10/24/ 2020	Zhouhua	
Quixichen	10/24/ 2020	Quixichen	
Eva Liang	10/24/ 2020	Eva Liang	
Jinlan Ruan	10/24/ 2020	Jinlan Ruan	
Mnc Rong	10/24/ 2020	容美娥	
Samantha Li	10/24/ 2020	Samantha Li	
CAI FENG LAO	10/24/ 2020	Cai-feng Lao	
Xiu Lan Tong	10/24/ 2020	Tong	
Nai Jing Gu	10/24/ 2020	Gu	



Petition to Stop Mercy Hospital from Closing

Mercy Hospital opened in 1852 and is Chicago's oldest hospital. Many Chinese American families living in and near Chinatown have used Mercy Hospital over the years because it is the closest hospital to Chinatown and has Chinese-speaking medical and administrative staff. In July, the Hospital announced that it will close by May 2021. We want to stop Mercy Hospital from closing.

慈爱医院开办于1852年，是芝加哥历史最悠久的医院。多年来，众多居住在唐人街和附近的华人家庭都在慈爱医院接受服务，因为它是离唐人街最近的医院，并有讲中文的医疗和行政职员。慈爱医院7月时宣布会将在2021年5月前关闭，我们不希望慈爱医院关闭。

Name 姓名	Date 日期	Signature 签名	Phone number 电话号码
Juan Ping Wu	10/24/ 2020	Juan Pin Wu	
Sam chuli	10/24/ 2020	Sam Chuli	
Dai Ricka	10/24/ 2020	Dai Ricka	
CHING Y CHAN	10/24/ 2020	ching y chan	
KOW KONG	10/24/ 2020	SZE TO	
YUE XIONG	10/24/ 2020	yue xiong	
Zu Ling	10/24/ 2020	Zu Ling	
Cau Siu	10/24/ 2020	A Se	
XINGJUN KAN	10/24/ 2020	XINGJUN KAN	
	10/24/ 2020		



Petition to Stop Mercy Hospital from Closing

Mercy Hospital opened in 1852 and is Chicago's oldest hospital. Many Chinese American families living in and near Chinatown have used Mercy Hospital over the years because it is the closest hospital to Chinatown and has Chinese-speaking medical and administrative staff. In July, the Hospital announced that it will close by May 2021. We want to stop Mercy Hospital from closing.

慈爱医院开办于1852年，是芝加哥历史最悠久的医院。多年来，众多居住在唐人街和附近的华人家庭都在慈爱医院接受服务，因为它是离唐人街最近的医院，并有讲中文的医疗和行政职员。慈爱医院7月时宣布会将在2021年5月前关闭，我们不希望慈爱医院关闭。

Name 姓名	Date 日期	Signature 签名	Phone number 电话号码
Jing Mack	10/24/ 2020	Jing Mack	
Bao Yu Mei	10/24/ 2020	Bao Yu Mei	
Zhong Xiao	10/24/ 2020	Zhong Xiao	
Vicky	10/24/ 2020	Vicky	
Ya Ping Mei	10/24/ 2020	Ya Ping Mei	
Fai Fung	10/24/ 2020	Fai Fung	
Geat Lan	10/24/ 2020	Geat Lan	
Rivhao HU	10/24/ 2020	Rivhao HU	
Alice Moey	10/24/ 2020	Alice Moey	
	10/24/ 2020		



Petition to Stop Mercy Hospital from Closing

Mercy Hospital opened in 1852 and is Chicago's oldest hospital. Many Chinese American families living in and near Chinatown have used Mercy Hospital over the years because it is the closest hospital to Chinatown and has Chinese-speaking medical and administrative staff. In July, the Hospital announced that it will close by May 2021. We want to stop Mercy Hospital from closing.

慈爱医院开办于1852年，是芝加哥历史最悠久的医院。多年来，众多居住在唐人街和附近的华人家庭都在慈爱医院接受服务，因为它是离唐人街最近的医院，并有讲中文的医疗和行政职员。慈爱医院7月时宣布会将在2021年5月前关闭，我们不希望慈爱医院关闭。

Name 姓名	Date 日期	Signature 签名	Phone number 电话号码
Ray Jagielski	10/24/ 2020	<i>Ray Jagielski</i>	
Joe Mantlo	10/24/ 2020	<i>Joe Mantlo</i>	
JONATHAN MANTINEZ	10/24/ 2020	<i>Jonathan Mantinez</i>	
SHERY WAGNER	10/24/ 2020	<i>Shery Wagner</i>	
DEMETRIO MURD	10/24/ 2020	<i>Demetrio Murd</i>	
DARLON, PATRICK	10/24/ 2020	<i>Darlon Patrick</i>	
Yubin Liang	10/24/ 2020	<i>Yubin Liang</i>	
Han Sheng	10/24/ 2020	<i>Han Sheng Teng</i>	
Alvin Che	10/24/ 2020	<i>Alvin Che</i>	
Cyber Li	10/24/ 2020	<i>Cyber Li</i>	



Petition to Stop Mercy Hospital from Closing

Mercy Hospital opened in 1852 and is Chicago's oldest hospital. Many Chinese American families living in and near Chinatown have used Mercy Hospital over the years because it is the closest hospital to Chinatown and has Chinese-speaking medical and administrative staff. In July, the Hospital announced that it will close by May 2021. We want to stop Mercy Hospital from closing.

慈爱医院开办于1852年，是芝加哥历史最悠久的医院。多年来，众多居住在唐人街和附近的华人家庭都在慈爱医院接受服务，因为它是离唐人街最近的医院，并有讲中文的医疗和行政职员。慈爱医院7月时宣布会将在2021年5月前关闭，我们不希望慈爱医院关闭。

Name 姓名	Date 日期	Signature 签名	Phone number 电话号码
Kwong LAM	10/24/ 2020	<i>Kwong Lam</i>	
Pui Ching Lee	10/24/ 2020	<i>Pui Ching Lee</i>	
ZHANG HUANG	10/24/ 2020	<i>ZHANG HUANG</i>	
Tsz Lee	10/24/ 2020	<i>Tsz Lee</i>	
Tiffany Mai	10/24/ 2020	<i>Tiffany Mai</i>	
Yvonne Li	10/24/ 2020	<i>Yvonne Li</i>	
Shuk Li	10/24/ 2020	<i>Shuk Li</i>	
XUE,	10/24/ 2020	<i>Xue</i>	
Joshua Tam	10/24/ 2020	<i>Joshua Tam</i>	
Bai Yan	10/24/ 2020	<i>Bai Yan</i>	



Petition to Stop Mercy Hospital from Closing

Mercy Hospital opened in 1852 and is Chicago's oldest hospital. Many Chinese American families living in and near Chinatown have used Mercy Hospital over the years because it is the closest hospital to Chinatown and has Chinese-speaking medical and administrative staff. In July, the Hospital announced that it will close by May 2021. We want to stop Mercy Hospital from closing.

慈爱医院开办于1852年，是芝加哥历史最悠久的医院。多年来，众多居住在唐人街和附近的华人家庭都在慈爱医院接受服务，因为它是离唐人街最近的医院，并有讲中文的医疗和行政职员。慈爱医院7月时宣布会将在2021年5月前关闭，我们不希望慈爱医院关闭。

Name 姓名	Date 日期	Signature 签名	Phone number 电话号码
Xiu Ling Chen	10/24/ 2020	Xiu Ling Chen	
KW WAI HU	10/24/ 2020	KW WAI HU	
ZO JIN COI	10/24/ 2020	ZO JIN COI	
Dongmei LI	10/24/ 2020	LI	
SERENA MUI	10/24/ 2020	SERENA MUI	
Haiyan Ho	10/24/ 2020	Haiyan Ho	
DENNIS LEUNG	10/24/ 2020	Dennis Leung	
FU GUANG LIN	10/24/ 2020	FU GUANG LIN	
YU YING WU	10/24/ 2020	YU YING WU	
Yim Kwan	10/24/ 2020	Yim Pokwan	



Petition to Stop Mercy Hospital from Closing

Mercy Hospital opened in 1852 and is Chicago's oldest hospital. Many Chinese American families living in and near Chinatown have used Mercy Hospital over the years because it is the closest hospital to Chinatown and has Chinese-speaking medical and administrative staff. In July, the Hospital announced that it will close by May 2021. We want to stop Mercy Hospital from closing.

慈爱医院开办于1852年，是芝加哥历史最悠久的医院。多年来，众多居住在唐人街和附近的华人家庭都在慈爱医院接受服务，因为它是离唐人街最近的医院，并有讲中文的医疗和行政职员。慈爱医院7月时宣布会将在2021年5月前关闭，我们不希望慈爱医院关闭。

Name 姓名	Date 日期	Signature 签名	Phone number 电话号码
Xuzhen Zhang	10/24/ 2020	Xuzhen Zhang	
Cai Yong Zhang	10/24/ 2020	Cai Yong Zhang	
Jing Yuan Lei	10/24/ 2020	Jing Yuan Lei	
LI MIN LI	10/24/ 2020	Li Min Li	
JIANG JIN	10/24/ 2020	Jiang Jin	
CHANG	10/24/ 2020	Chang	
Ru Yu Chen	10/24/ 2020	Ru Yu Chen	
-fan zhen Liu	10/24/ 2020	-fan zhen Liu	
Ci feng Li	10/24/ 2020	Ci feng Li	
Zhi Fen Jang	10/24/ 2020	Zhi Fen Jang	



Petition to Stop Mercy Hospital from Closing

Mercy Hospital opened in 1852 and is Chicago's oldest hospital. Many Chinese American families living in and near Chinatown have used Mercy Hospital over the years because it is the closest hospital to Chinatown and has Chinese-speaking medical and administrative staff. In July, the Hospital announced that it will close by May 2021. We want to stop Mercy Hospital from closing.

慈爱医院开办于1852年，是芝加哥历史最悠久的医院。多年来，众多居住在唐人街和附近的华人家庭都在慈爱医院接受服务，因为它是离唐人街最近的医院，并有讲中文的医疗和行政职员。慈爱医院7月时宣布会将在2021年5月前关闭，我们不希望慈爱医院关闭。

Name 姓名	Date 日期	Signature 签名	Phone number 电话号码
Chen, Sieling	10/24/ 2020	sielingchen	
Wing Tam	10/24/ 2020	Tam Wing	
Mabel Moy	10/24/ 2020	Mabel Moy	
Chris Javier	10/24/ 2020	Chris Javier	
Clara Si	10/24/ 2020	Clara Si	
Jane Moy	10/24/ 2020	Jane Moy	
Becky Javier	10/24/ 2020	Becky Javier	
	10/24/ 2020		
	10/24/ 2020		
	10/24/ 2020		



Petition to Stop Mercy Hospital from Closing

Mercy Hospital opened in 1852 and is Chicago's oldest hospital. Many Chinese American families living in and near Chinatown have used Mercy Hospital over the years because it is the closest hospital to Chinatown and has Chinese-speaking medical and administrative staff. In July, the Hospital announced that it will close by May 2021. We want to stop Mercy Hospital from closing.

慈爱医院开办于1852年，是芝加哥历史最悠久的医院。多年来，众多居住在唐人街和附近的华人家庭都在慈爱医院接受服务，因为它是离唐人街最近的医院，并有讲中文的医疗和行政职员。慈爱医院7月时宣布会将在2021年5月前关闭，我们不希望慈爱医院关闭。

Name 姓名	Date 日期	Signature 签名	Phone number 电话号码
Cuimei Tang	10/24/ 2020	Cuimei Tang	
Peter M. Chan	10/24/ 2020		
Yi Yu	10/24/ 2020		
Huijuan Lee	10/24/ 2020	Huijuan Lee	
Lingyi Ou	10/24/ 2020	Lingyi Ou	
Jianchang Xu	10/24/ 2020	Jianchang Xu	
Meixia He	10/24/ 2020	Meixia He	
Shijun Liang	10/24/ 2020	Shijun Liang	
Leigui	10/24/ 2020		
	10/24/ 2020		



Petition to Stop Mercy Hospital from Closing

Mercy Hospital opened in 1852 and is Chicago's oldest hospital. Many Chinese American families living in and near Chinatown have used Mercy Hospital over the years because it is the closest hospital to Chinatown and has Chinese-speaking medical and administrative staff. In July, the Hospital announced that it will close by May 2021. We want to stop Mercy Hospital from closing.

慈爱医院开办于1852年，是芝加哥历史最悠久的医院。多年来，众多居住在唐人街和附近的华人家庭都在慈爱医院接受服务，因为它是离唐人街最近的医院，并有讲中文的医疗和行政职员。慈爱医院7月时宣布会将在2021年5月前关闭，我们不希望慈爱医院关闭。

Name 姓名	Date 日期	Signature 签名	Phone number 电话号码
Mai Wong	10/24/ 2020	Mai Wong	
Yao Guang Yan	10/24/ 2020	Yao Guang Yan	
Li Qiongcen	10/24/ 2020	Li Qiongcen	
Ju de Ren	10/24/ 2020	Ju de Ren	
Jian Long Tan	10/24/ 2020	Jian Long Tan	
Siu, Chun Wai	10/24/ 2020	Siu, Chun Wai	
Fiona Dwy	10/24/ 2020	Fiona Dwy	
Cris Jansen	10/24/ 2020	Cris Jansen	
	10/24/ 2020		
	10/24/ 2020		



Petition to Stop Mercy Hospital from Closing

Mercy Hospital opened in 1852 and is Chicago's oldest hospital. Many Chinese American families living in and near Chinatown have used Mercy Hospital over the years because it is the closest hospital to Chinatown and has Chinese-speaking medical and administrative staff. In July, the Hospital announced that it will close by May 2021. We want to stop Mercy Hospital from closing.

慈爱医院开办于1852年，是芝加哥历史最悠久的医院。多年来，众多居住在唐人街和附近的华人家庭都在慈爱医院接受服务，因为它是离唐人街最近的医院，并有讲中文的医疗和行政职员。慈爱医院7月时宣布会将在2021年5月前关闭，我们不希望慈爱医院关闭。

Name 姓名	Date 日期	Signature 签名	Phone number 电话号码
KE SUN OH YUN	10/24/ 2020	Meigiong HUANG	
CHANG AI LAM	10/24/ 2020		
AIFENG CHEN	10/24/ 2020	AIFENG CHEN	
Wun yuy Li	10/24/ 2020	wun yuy	
SHUET TAO LAM	10/24/ 2020	shuet tao lam	
WEI HONG MO	10/24/ 2020	Wei Hong MO	
David Wu	10/24/ 2020	David Wu	
Ruth Lin	10/24/ 2020	Ruth Lin	
WING SZE PANG	10/24/ 2020	Wing Sze PANG	
MIN KON CHENG	10/24/ 2020	MIN KON CHENG	



Petition to Stop Mercy Hospital from Closing

Mercy Hospital opened in 1852 and is Chicago's oldest hospital. Many Chinese American families living in and near Chinatown have used Mercy Hospital over the years because it is the closest hospital to Chinatown and has Chinese-speaking medical and administrative staff. In July, the Hospital announced that it will close by May 2021. We want to stop Mercy Hospital from closing.

慈爱医院开办于1852年，是芝加哥历史最悠久的医院。多年来，众多居住在唐人街和附近的华人家庭都在慈爱医院接受服务，因为它是离唐人街最近的医院，并有讲中文的医疗和行政职员。慈爱医院7月时宣布会将在2021年5月前关闭，我们不希望慈爱医院关闭。

4

Name 姓名	Date 日期	Signature 签名	Phone number 电话号码
Shi 大	10/24/ 2020	Shi 大	[REDACTED]
Yanzhu Huang	10/24/ 2020	Yanzhu Huang	
SONG DI	10/24/ 2020	SONG DI	
Hai Quan Fan	10/24/ 2020	Hai Quan Fan	
Wan Yu Mei	10/24/ 2020	Wan Yu Mei	
He Liu	10/24/ 2020	He Liu	
SUYIN TIANG	10/24/ 2020	SUYIN TIANG	
Yin Seng	10/24/ 2020	Yin Seng	
Guan Teng	10/24/ 2020	Guan Teng	
HUA GUO ZHANG	10/24/ 2020	HUA GUO ZHANG	



Petition to Stop Mercy Hospital from Closing

Mercy Hospital opened in 1852 and is Chicago's oldest hospital. Many Chinese American families living in and near Chinatown have used Mercy Hospital over the years because it is the closest hospital to Chinatown and has Chinese-speaking medical and administrative staff. In July, the Hospital announced that it will close by May 2021. We want to stop Mercy Hospital from closing.

慈爱医院开办于1852年，是芝加哥历史最悠久的医院。多年来，众多居住在唐人街和附近的华人家庭都在慈爱医院接受服务，因为它是离唐人街最近的医院，并有讲中文的医疗和行政职员。慈爱医院7月时宣布会将在2021年5月前关闭，我们不希望慈爱医院关闭。

Name 姓名	Date 日期	Signature 签名	Phone number 电话号码
Hai, Yun Huang	10/24/ 2020	Hai Yun Huang	
Tu Xing Guo	10/24/ 2020	Tu Xing Guo	
Ying B Chuan	10/24/ 2020	Ying B Chuan	
Sophia Yau	10/24/ 2020	Sophia Yau	
Subing Fang	10/24/ 2020	Subing Fang	
Hu He	10/24/ 2020	Hu He	
Jacob Yau	10/24/ 2020	Jacob Yau	
Hangyong Gong	10/24/ 2020	Hangyong Gong	
Min Yi Zhou	10/24/ 2020	Min Yi Zhou	
Gregorio Abichan	10/24/ 2020	Gregorio Abichan	



Petition to Stop Mercy Hospital from Closing

Mercy Hospital opened in 1852 and is Chicago's oldest hospital. Many Chinese American families living in and near Chinatown have used Mercy Hospital over the years because it is the closest hospital to Chinatown and has Chinese-speaking medical and administrative staff. In July, the Hospital announced that it will close by May 2021. We want to stop Mercy Hospital from closing.

慈爱医院开办于1852年，是芝加哥历史最悠久的医院。多年来，众多居住在唐人街和附近的华人家庭都在慈爱医院接受服务，因为它是离唐人街最近的医院，并有讲中文的医疗和行政职员。慈爱医院7月时宣布会将在2021年5月前关闭，我们不希望慈爱医院关闭。

Name 姓名	Date 日期	Signature 签名	Phone number 电话号码
Trewn Lu	10/24/ 2020		
Xiaoyu	10/24/ 2020		
Huayu	10/24/ 2020		
Daniel Nham	10/24/ 2020		
ZHUO WENYU	10/24/ 2020		
Barna...	10/24/ 2020		
Gigi Peng	10/24/ 2020		
Beiguo Teng	10/24/ 2020		
Jieli Chen	10/24/ 2020		
CHUN X KOJ	10/24/ 2020		